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   INTERPELACJA

Mieszkańcy  os.  Sienkiewicza  zwracają  się  o  pomoc  w  likwidacji  linii
napowietrznej   w  związku  z  budową  nowoczesnego  oświetlenia  w  ramach  zadania
„Budowa oświetlenia  ulicznego  w ramach  programu Wymiana  oświetlenia  ulicznego
i  drogowego  na  energooszczędne  w  wybranych  gminach  Legnicko-Głogowskiego
Obszaru Interwencji”. 

W  obecnej  sytuacji  oświetlenie  znajduje  się  na  starych  słupach  betonowych
z  linią  napowietrzną  umiejscowionych  na  posesjach  i  chodnikach  szpecąc  wygląd
nowoczesnych domów.

                                                                                                Marek Filipek
                                                                                     Radny Rady Miejskiej Legnicy 


